

Société Alzheimer Society

CORNWALL AND DISTRICT
CORNWALL ET RÉGION

Art Competition Registration Form Formulaire d'inscription au concours d'art

*Application and submission deadline is November 10th, 2023.
La date limite de candidature et de soumission est le 10 novembre 2023.*

Name/Nom: _____

Address/Adresse: _____

City/Ville: _____ Province: _____

Postal Code/ Code postal: _____ Tel/Tél: _____

Email/Courriel: _____

Paid/Payé: \$25.⁰⁰ (Non-Refundable / Non remboursable)

Submission Title
Titre de soumission: _____

Minimum Bid/
Enchère minimum: \$ _____

Art Medium/
Médium artistique: _____

Size/Dimension: _____

Short Description/
Courte description: _____

Société Alzheimer Society

CORNWALL AND DISTRICT
CORNWALL ET RÉGION

By submitting this application form, you are agreeing to participate in the Alzheimer Society Art Competition & Auction. You agree that if your artwork is chosen as the winner of the competition, the Alzheimer Society of Cornwall and District will own the rights to the image of the winning artwork, not the actual artwork, and it will be used to produce promotional items such as posters and art cards. The image used to produce printed products might be cropped or shrunk to optimize the outcome. The proceeds derived from the future sale of the printed products from the said image belongs to the Alzheimer Society of Cornwall & District. You also agree that your art piece will be up for auction. Half of the proceeds will return to you the artist and the other half to the Alzheimer Society. You, the artist, will determine the minimum bid for your art piece. In the case where the artwork does not sell, it will be returned to you.

En soumettant ce formulaire de candidature, vous acceptez de participer au concours d'art et l'encan de la Société Alzheimer. Vous acceptez que si votre œuvre d'art est choisie comme gagnante du concours, la Société Alzheimer de Cornwall et région détiendra les droits sur l'image de l'œuvre d'art gagnante, et non sur l'œuvre d'art elle-même, et qu'elle sera utilisée pour produire des articles promotionnels tels que des affiches et cartes artistiques. L'image utilisée pour produire des produits imprimés peut être recadrée ou réduite pour optimiser le résultat. Les profits provenant de la vente future des produits imprimés de l'image appartiennent à la Société Alzheimer de Cornwall et région. Vous acceptez également que votre œuvre d'art soit mise aux enchères. La moitié des profits sera reversée à vous l'artiste et l'autre moitié à la Société Alzheimer. Vous, l'artiste, déterminerez l'offre minimale pour votre œuvre d'art. Dans le cas où l'œuvre ne se vendrait pas, elle vous sera restituée.

Nom de l'Artist Name (Print)

Date

Artist Signature de l'artiste